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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  5 maart 2024 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen toegankelijkheid en inclusie 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 9 februari 2024 heeft de fractie van PvdA en CDA schriftelijke vragen 
gesteld over toegankelijkheid en inclusie. 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 

 
1) Gehandicaptenplatform kan gemeentelijke gebouwen schouwen. Hierbij 

kijken zij in hoeverre gemeentelijke gebouwen toegankelijk zijn voor 
inwoners met een lichamelijke beperking. Zij doen dit bij bestaande 
bebouwing. Bij de bouw van nieuwe gebouwen of verbouw van 
gemeentelijke gebouwen is het Gehandicaptenplatform nog 
onvoldoende betrokken. Zij geven aan dit wel graag te willen. Is het 
college bereid om bij de (ver)bouw van gemeentelijke gebouwen het 
Gehandicaptenplatform standaard in een vroeg stadium te betrekken?  
 
Ja, het college is bereid om dat te doen. Vooral bij het bouwen en 
verbouwen van gebouwen zijn er mogelijkheden om de 
toegankelijkheid te verbeteren. 
 

2) Zo ja, op welke wijze denkt het college dit in te kunnen richten? 
 
Graag betrekken we het gehandicaptenplatform bij de nieuw- en 
verbouwplannen. Voor de betreffende projectgroepen die 
verantwoordelijk zijn voor deze plannen moet het betrekken van het 
platform onderdeel worden van de projectopdracht.  
 

3) Gehandicaptenplatform gaf verder aan dat bij de ontwikkeling van 
nieuw gemeentelijk beleid de toets op toegankelijkheid en inclusie nog 
niet standaard wordt gemaakt. Is het college bereid om voorstellen die 
het college behandelt ook standaard te toetsen aan de hand van 
toegankelijkheid en inclusiecriteria, bijvoorbeeld om dit een vast 
onderdeel te laten zijn in collegevoorstellen/collegebesluiten?  
 
Toetsing bij collegevoorstellen betekent toetsing aan het einde van de 
planvorming. Dat is ons inziens te laat in het proces. Van belang is om 
al in de planvorming rekening te houden met toegankelijkheid en 
inclusie.  
We houden bij de planvorming steeds meer en beter rekening met 
inclusie en toegankelijkheid. Zie antwoord op de volgende vraag hoe we 
vroegtijdig in het proces toegankelijkheid willen borgen.  
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4) Zo ja, op welke wijze denkt het college deze toets vorm te geven en te 

borgen? 
 
Bij grote bestuurlijke projecten wordt inclusie en toegankelijkheid 
standaard meegenomen. 
Bij kleinere projecten of bij reguliere uitvoering is dit minder standaard. 
Daarom volgen een aantal ambtenaren op dit moment de training ‘van 
inclusie naar prestatie’ van Visio. Deze training richt zich op inclusief 
ontwerpen in de openbare ruimte. Het idee achter inclusief ontwerpen 
is dat er aan de tekentafel al wordt nagedacht over de toegankelijkheid 
voor iedereen, ongeacht beperking.  
 
Het gedachtengoed van inclusief ontwerpen, zien we ook terug in onze 
communicatie door het taalniveau aan te passen. Bijvoorbeeld in het 
sociaal domein waar de veelvoorkomende brieven zijn aangepast. We 
hanteren zoveel mogelijk taalniveau B1, ook op onze website. B1 is het 
taalniveau wat bijna iedereen begrijpt.  
 

5) De jaarlijkse subsidie aan het Gehandicaptenplatform is sinds de schone 
lei structureel verlaagd van € 5.000,00 naar € 2.000,00. Ondanks dat 
het Gehandicaptenplatform onder meer gemeentelijke gebouwen gratis 
schouwt en steeds vaker benaderd wordt om voorlichting te geven op 
scholen in onze gemeente, in de bibliotheek en aan diverse 
publieksgroepen over toegankelijkheid en inclusie. Het 
Gehandicaptenplatform geeft aan dat de huidige subsidie niet 
voldoende is om de onkosten die vrijwilligers van het 
Gehandicaptenplatform maakt te vergoeden. Is het college bereid de 
subsidie aan het Gehandicaptenplatform structureel te verhogen? 
Hiervoor met het Gehandicaptenplatform in gesprek te gaan en met 
voorstel te komen, waarbij de onkosten van de vrijwilligers van het 
Gehandicaptenplatform wel vergoed kunnen worden?  

 
We gaan in overleg met het gehandicaptenplatform en zullen een 
eventuele verhoging van de subsidie opnemen in de kadernota, zodat 
we daar een integrale afweging over kunnen maken. 
 

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Karel Loohuis 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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